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Zápis z 13. řádného zasedání Akademického senátu Fakulty architektury konaného dne 

21.3.2018, místnost 262 

 

Přítomni:  

Senátoři: Mgr. Hubert Guzik, Ph.D., Ing. arch. Dalibor Hlaváček, Ph.D., Josef Holeček, prof. 

Ing. arch. Jan Jehlík (přítomen od 3. bodu programu včetně), prof. Ing. arch. Michal Kohout, 

Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D., JUDr. PhDr. Jiří Plos, Ing. arch. Jan Sedlák, RNDr. Jiří 

Šrubař, Ph.D., doc. Ing. arch. Petr Vorlík, Ph.D., Vladimír Votava, Zdeněk Völfl 

Omluveni: Ondřej Lebeda, Ing. arch. Šárka Malošíková, doc. Ing. Michael Rykl, Ph.D. 

Vedení FA: doc. Dr. Henri Hubertus Achten, doc. Ing arch. Irena Fialová, prof. Ing. arch. 

Ladislav Lábus, Hon. FAIA, Ing. arch. Jan Tesař, Ing. Jana Tóthová 

Hosté: prof. Ing. arch. Matúš Dulla, DrSc., Jiří Horský 

 

(pozn.: jména dále uváděna bez titulů) 

 

1. Schválení programu 13. zasedání AS FA ČVUT 

2. Schválení zápisu z 12. zasedání AS FA ČVUT 

3. Projednání složení vědecko-umělecké rady FA 

4. Volba místopředsedy studentské části AS FA 

5. Informace vedení FA 

6. Různé  

 

1. Schválení programu 13. zasedání AS FA 

Hlasování přítomno 11 senátorů: 11-0-0 

Usnesení: Navrhovaný program 13. zasedání byl schválen. 

 

2. Schválení zápisu z 12. zasedání AS FA  

Hlasování přítomno 11 senátorů: 10-0-1 
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Usnesení: Zápis z 12. zasedání AS FA byl odsouhlasen. 

 

3. Projednání složení vědecko-umělecké rady FA (VUR FA) 

Děkan L. Lábus předložil návrh složení VUR FA, který vychází z postulátu minulé vědecko-

umělecké rady. Snažil se o zastoupení garantů všech oblastí vzdělávání a k tomu hledal 

partnery z vnějšího prostředí. Zdůvodnil a představil výběr nových členů: prof. Petr Hájek, 

prof. Henri Achten (jako nový proděkan je místopředsedou VUR), prof. Petr Moss (dopravní 

fakulta), prof. Jiří Máca (fakulta stavební). Dalším členem je prof. Zdeněk Fránek jako 

významný představitel soudobé architektury (děkan FUA TUL). Ing. Pavel Štěpán 

zastupuje oblast stavitelství a technické předměty. Oslovil také Karla Ksandra ředitele 

Technického muzea. Na závěr přečetl kompletní seznam. 

Předseda senátu J. Sedlák vyzval senátory k diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 

Žádné dotazy nebyly vzneseny. 

Hlasování proběhlo tajně v počtu 12 senátorů.   

Usnesení: Všichni navržení členové VR obdrželi nadpoloviční většinu. Návrh na složení 

vědecké rady FA byl přijat a schválen. 

 

4. Volba místopředsedy studentské části AS FA 

Ondřej Lebeda končí studium na FA. Senátor Völfl je navrhnut studentskou částí senátu 

na místopředsedu studentské části AS. 

Předseda senátu J. Sedlák vyzval k diskusi. J. Holeček vyjádřil Z. Volfovi podporu celé 

studentské části.  

Hlasování proběhlo tajně. Přítomno 12 senátorů: 11-0-1 

Usnesení: Místopředsedou studentské části AS FA zvolen Zdeněk Völfl. 

 

5. Informace vedení FA 

Děkan L. Lábus informoval o novém režimu jednání rektora a děkanů ČVUT bez ředitelů 

ústavů a prorektorů (mimo grémium a kolegium rektora).  

Na kolegiu rektora byly předloženy první návrhy, jak by mohl vypadat rozpis prostředků 

na rok 2018. Objevují se různé tlaky na nové modely rozdělování peněz. Došlo k nárůstu 

financí díky schválení vlády navýšení prostředků pro VŠ. Část těchto prostředků je určena 

na stipendia doktorandů. Ve všech složkách rozpočtu na dlouhodobý koncepční rozvoj 

výzkumné organizace (RVO) dochází k nárůstu (patnáctiprocentní), také nárůst 

v prostředcích za RUV. Děkan doufá, že bude schválena metodika a rozpis. Apeluje na 

účast senátorů na velkém senátu, kde bude jejich účast pro FA velice důležitá.  
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Tajemnice J. Tóthová informovala senátory, že na ústavy přijde více peněz na rok 2018 než 

v roce 2017, ale rozpočet bude schválen až před létem. Zatím se zvedají doktorská 

stipendia. Když bude metodika rozpočtu v senátu ČVUT projednávaná, ráda by iniciovala 

setkání se studenty senátory, aby se domluvili na postupu.  

Děkan L. Lábus – ve vnitřní metodice zatím nemáme zásadní změny. V případě, že se 

změní metodika rozdělování peněz, měnili bychom i metodiku interní. 

 

6. Různé 

Studenti senátoři upozornili na potřebu vypsání doplňovacích voleb v našem volebním 

obvodu ve studentské části AS ČVUT. Důvodem je změna personální situace studentské 

části AS ČVUT, ke které dojde tento rok. Předseda J. Sedlák bude o nutnosti vypsání 

doplňovacích voleb písemně a e-mailem informovat předsedu AS ČVUT J. Janouška. 

 

Vzhledem k odchodu pana Lebedy je potřeba zvolit člena komise pro studijní plán. 

Studentskou částí je navrhnut Zdeněk Völfl. 

Hlasování proběhlo tajně. Přítomno 12 senátorů: 12-0-0 

Usnesení: Členem komise pro studijní plán AS FA byl zvolen Zdeněk Völfl. 

P. Vorlík se dotázal, zda jsou známé výsledky studentské ankety. Předseda Sedlák – jedná 

se o dotaz na vedení. Proděkanka I. Šestáková je na zasedání nepřítomna, nemůže být 

zodpovězeno.  

 

Příští zasedání AS FA se koná 18.4.2018 od 16.00 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala dne 21.3.2018 Gabriela Thompson. 


